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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                       CĂLĂRAŞI 

 

 

 

 
PROCES – VERBAL 

 

 

 

 

 Încheiat astăzi 31.01.2023, în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Călăraşi, la care 

participă un număr de 21 consilieri locali (dna Filimon, dl Dragu, dl Muşat, dna Raiu, dl Dinu, dl 

Stoian, dl Aldea, dna Georgescu, dl Sbârcea, dl Coman, dl Buzoianu, dl Călin, dl Sârzea, dna 

Croitoru, dl Dincă, dl Ivanciu, dl Mirescu, dl Niţă, dna Enache, dna Luca şi dl Chiriţă) din totalul de 

21 în funcţie. 

În sala de şedinţe sunt prezenţi 15 consilieri locali, iar 6 consilieri locali (dl Buzoianu, dl 

Călin, dl Muşat, dl Ivanciu, dna Raiu şi dna Filimon) transmit votul pe aplicaţia whatsapp/SMS. 

Lucrările şedinţei sunt convocate de către Primarul municipiului Călăraşi prin Dispoziţia nr. 

142/25.01.2023 şi se desfăşoară cu prezenţă fizică în sala de şedinţe şi prin mijloace electronice, 

respectiv aplicaţia whatsapp/SMS. 

Peste ordinea de zi au fost introduse proiectul de hotărâre nr. 2 privind aprobarea 

protocoalelor de colaborare încheiate între Ministerul Muncii și Solidarității Sociale şi UAT 

MUNICIPIUL CĂLĂRAŞI pentru implementarea proiectului ,,HUB de Servicii MMSS-SII MMSS” 

COD MYSMIS 130963, nr. 3 privind exprimarea acordului Consiliului Local al municipiului 

Călărași în vederea încheierii unui contract de parteneriat în scopul înfiinţării unui consorţiu 

pentru învăţământul dual integrat - Centru de expertiză în regiunea Sud Muntenia şi nr. 4 privind 

alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului local Călăraşi pentru ședința extraordinară din 

data de 31.01.2023. 

Proiectul de hotărâre nr. 4 va deveni nr. 1 deoarece domnul Călin şi-a depus demisia din 

funcţia de preşedinte de şedinţă domnul Secretar general al municipiului anunţă domnii consilieri 

locali că trebuie să aleagă un preşedinte de şedinţă pentru această şedinţă. 

Este propus şi ales cu 19 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp/SMS/telefon, domnul Aldea Stelian Emanuel care va conduce lucrările acestei şedinţe. 

  

Domnul Aldea supune la vot suplimentarea ordinei de zi care este aprobată cu unanimitate 

de voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Domnul Aldea supune la vot ordinea de zi suplimentată care este aprobată cu unanimitate de 

voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon.  

 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al municipiului Călărași pe anul 

2023 şi estimările pentru anii 2024-2026. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocoalelor de colaborare încheiate între Ministerul 

Muncii și Solidarității Sociale şi UAT MUNICIPIUL CĂLĂRAŞI pentru implementarea 

proiectului ,,HUB de Servicii MMSS-SII MMSS” COD MYSMIS 130963. 

3. Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului Consiliului Local al municipiului Călărași 

în vederea încheierii unui contract de parteneriat în scopul înfiinţării unui consorţiu pentru 

învăţământul dual integrat - Centru de expertiză în regiunea Sud Muntenia. 
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PUNCTUL 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al municipiului 

Călărași pe anul 2023 şi estimările pentru anii 2024-2026. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează nefavorabil proiectul de hotărâre.  

Dl Secretar General:…..,,doamna Luca a depus câteva amendamente, le citiţi 

dumneavoastră, doamnă?…” 

Dna Luca:…..,,amendemantele depuse sunt în numele consilierilor locali P.N.L. şi anume, la 

capitolul 65.00 – Colegiul Naţional Barbu Ştirbei – pentru sisteme de alarmă 10 000 lei, sisteme de 

supraveghere video 100 000lei, Colegiul Economic – reparaţii acoperiş corp A 75 000 lei, sisteme 

de alarmă 10 000 lei, sistem supraveghere video corp B (nefuncţional) 50 000 lei, reabilitare 

jgheaburi 40 000 lei, Şcoala Generală Mihai Viteazul – centrală termică 100 000 lei, Liceul 

Tehnologic de transporturi – sistem supreveghere video 60 000 lei, sisteme de alarmă 10 000 lei, 

construire teren de sport 450 000 lei, el a fost aprobat în bugetul trecut însă am înţeles că nu le-au 

fost viraţi banii, este şi proiectul tehnic făcut, şcoala generală Constantin Brâncoveanu – reparaţii 

acoperiş 50 000 lei, centrala GPN 20 000 lei, sistem alarmă GPN 6 10 000 lei, sistem de 

supraveghere scoala nr. 6, GPN 10, GPN 6 50 000 lei, Colegiul Ştefan Bănulescu – centrală internat 

200 000 lei, reparaţii sistem audio video 20 000 lei, reabilitare şarpantă 100 000 lei, Şcoala Nicolae 

Titulescu – centrală termică 50 000 lei, sistem audio video 50 000 lei, Colegiul Agricol Sandu 

Aldea – sistem audio video 50 000 lei, sistem de alarmă 10 000 lei, reparaţii curente 30 000 lei, 

Grădiniţa Voinicel – reparaţii acoperiş 50 000 lei, Liceul Danubius – reparaţii acoperiş 200 000 lei, 

sistem de alarmă 10 000 lei, reparaţii grupuri sanitare 100 000 lei, completare sistem video 20 000 

lei, Grădiniţa Amicii – reparaţii curente subsol 83 000 lei, sistem de alarmă 10 000 lei, Liceul 

Teoretic Mihai Eminescu – sistem alarmă 10 000 lei, Şcoala Tudor Vladimirescu – sistem de alarmă 

10 000 lei, completare sistem video 20 000 lei şi Gimnaziul Carol I – sistem de alarmă 10 000 

lei…” 

Dl Primar:…..,,doamna Nae, spuneţi-i doamnei consilier ce am discutat noi mai devreme cu 

domnii directori…” 

Dna Nae:…..,,ce aţi enumerat dumneavoastră cred că este exact suma care este pusă în 

buget, adică cred că dublăm bugetul şcolilor, şi noi de abia ne-am închis cu suma dată de standardul 

pe elev…” 

Dna Luca:…..,,nu le-am dat eu, sunt comunicate de directorii instituţiilor de învăţământ…” 

Dna Nae:…..,,noi doar am avut o discuţie cu doamna inspector general…” 

Dl Primar:…..,,la ora 15 ne-am întâlnit cu doamna inspector general şi directorii instituţiilor 

de învăţământ, am discutat şi am convenit asupra unor lucruri, într-adevăr sunt zone în care au 

probleme cu sistemul video, ne-am pus de acord, acolo unde a spus că nu este funcţional am decis 

împreună cu dânşii să trimitem la faţa locului pe cineva pentru a evalua ce este bun şi ce nu, trebuie 

să avem devize pe fiecare şi am convenit ca dacă au devize să folosească banii prinşi pe primul sau 

al doilea trimesrtu, la Liceul Bănulescu am convenit ca de mâine să se apuce să pună centrala pentru 

că este iarnă şi este necesar, în completare la ceea ce spuneţi dumneavoastră, au nişte probleme la 

ARACIP şi am prioritizat nişte valori pentru acolo, trebuie obţinute nişte acreditări pentru la anul 

deci trebuie să prioritizeze aceste evaluări, în valoare de aproximativ 300 000 lei. Amendamentele 

propuse de dumneavoastră pentru sistemele audio video trebuie să le evaluăm pentru că dânşii la 

dosare nu ne-au pus devize pentru asta, dumneavoastră aveţi devize? ca să investim trebuie să ştim 

ce avem de făcut acolo, putem să adaptăm ceva la sistemul video existent dacă este bun, trebuie să 

luăm alte camera, luăm alt calculator?…” 

Dna Nae:…..,,achiziţia să o facă primăria pentru toate unităţile de învăţământ…” 

Dl Primar:…..,,da, centralizăm toate cererile şi poate negociem un preţ mai bun, am vorbit 

cu dânşii astăzi şi am convenit să prioritizăm, atunci când vor avea devize au şi posibilitatea să 

cheltuiască banii dint trimestrele I şi II, am mai discutat despre centrala de la şcoala 10 şi am 

convenit că oricum nu pot schimba centrala acum, o vom schimba mai spre vară, avem probleme cu 

acoperişul la şcoala nr. 9 şi le-am atras atenţia că trebuia să ne spună de anul trecut pentru că le-a 

rămas bani în buget şi cu toate că ploua în şcoală ei cereau parchet, i-am spus doamnei directoare, 

doamnă aţi făcut gard şi cereţi parchet în condiţiile în care în şcoală plouă, constatăm acum, dacă 

analizăm cerinţele care s-au adus la buget de către şcoli, că tot bugetul municipiului pe 2 ani de zile 

ar trebui investit la şcoli, începând de la Colegiul Ştirbei care este cea mai nouă clădire până la 

şcoala nr. 6, şcoala nr. 7, trebuie să schimbăm acoperişul, vă spun asta ca şi prioritizare, ceea ce am 
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discutat şi cu dânşii, unele dintre ele vor intra şi pe PNRR, am semnat proiecte prin care să le facem 

pe eficienţă energetică, altele cum ar fi colegiul economic, trebuie să mergem acolo să vedem 

pentru că sigur ceva s-a întâmplat prin pod, s-a lăsat, s-a rupt, este şi monument şi vom avea o 

problemă cu acreditările, deci lucrurile sunt de aşa natură că trebuie să le prioritizăm. În ceea ce 

priveşte problema pe care aţi ridicat-o cu sistemele de larmă şi suma pe care o cereţi pentru ele, 10 

000 lei…” 

Dna Luca:…..,,există un deviz la o şcoală şi atunci domnii directori au asimilat…” 

Dl Primar:…..,,nu există aşa ceva, eu am înţeles dar nu toate şcolile sunt la fel, una are 2 

eatje, alta are 3 etaje, nu poţi să generalizezi…” 

Dna Luca:…..,,important este să fie prinsă linia bugetară…” 

Dl Primar:…..,,asta încerc să vă spun, cu banii pe care îi au prinşi în trimestrele I şi II pe 

bunuri şi servicii, se pot achiziţiona dacă este strict necesar, cu dragă inimă, asta am vorbit mai 

devreme…” 

Dna Luca:…..,,am înţeles, problema este că eu sunt mandatată să depun aceste 

amendamente, le supunem la vot şi asta este, eu nu-mi permit să le retrag pentru că nu sunt 

amendamentele mele personale, sunt ale grupului, acesta este mandatul. vă rog să le supuneţi la 

vot…” 

Supus la vot amendamentul pentru Colegiul Naţional Barbu Ştirbei este votat cu 9 voturi 

pentru (dna Enache, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Chiriţă, dl Sârzea, dl Ivanciu şi dl 

Călin). Doamna Croitoru nu participă la vot. 

Dl Primar:…..,,repet şi vreau să o întreb pe doamna Nae, au banii ca să poată lua dacă au şi 

devize?…” 

Dna Nae:…..,,colegiul Ştirbei chiar are dacă vă uitaţi…” 

Dl Dragu:…..,,pe cheltuieli materiale, au toţi…” 

Dl Primar:…..,,vreau ca dumneavoastră, ca să închidem această discuţie cu camerele video, 

ca la fiecare şcoală unde s-a făcut amendament, să spuneţi dacă are sau nu are bani, dacă nu are să 

puneţi pentru că noi nu putem prinde special pe fiecare capitol la bunuri şi servicii pentru camere 

video…” 

Dna Croitoru:…..,,acum la modul cel mai sincer, treaba cu camerele video este extrem de 

importantă pentru că în toate şcolile urmează examene şi este extrem de dificil de susţinut fără 

camere video…” 

Dl Primar:…..,,asta spun dar trebuie făcută o evaluare pentru că discutam cu cei de la Liceul 

Auto care spun că au camere video, au sistemul mai vechi dar o parte din ele nu sunt funcţionale, 

cine decide cum şi pe care schimbăm? nu trebuie să meargă cineva să evalueze, schimbăm 10 

camere, schimbăm tot sistemul? trebuie să meargă un specialist, repet, aceste amendamente sun ok 

dar sunt prinse în bunuri şi servicii, nu avem cum să fecem pe fiecare şcoală poziţie în care 

prevedem bani pentru asta…” 

Dna Nae:…..,,doar dacă nu se doreşte ca sistemele pentru toate unităţile de învăţământ să se 

achiziţioneze de către Primărie în urma unei analize…” 

Dna Luca:…..,,de asemenea, este urgenţă şi cu alarma, am înţeles de la domnii directori că 

au avut controale specializate…” 

Dl Primar:…..,,doamna consilier, sunt de acord cu dumneavoastră, nu spun că nu este 

necesar dar vreau să vă spun că au bani în buget, 10 000 lei îi pot lua din bugetul pe bunuri şi 

servicii, nu există capitol distinct în care să pună bani pentru alarmă şi camere…” 

Dna Nae:…..,,putem să facem altfel, domnule Primar, mâine când le comunic contabilelor 

bugetele o să le spun că asta este prioritatea…” 

Dl Chiriţă:…..,,domnule Primar, ei ce au acolo abia dacă le ajung de utilităţi, doamna Nae 

ştie despre ce este vorba…” 

Dna Luca:…..,,exact…” 

Dna Nae:…..,,cred că aţi văzut că doar trimestrele I şi II sunt acoperite, dacă era să le 

împărţim în mod egal cum mi s-a dat suma, nu ştiu ce ne făceam…” 

Dl Primar:…..,,doamna Nae, explicaţi cum au venit banii de la minister cu sumele pe elev, 

aceia sunt banii cu care se pleacă după aceea spune să alocăm cât este necesar pentru fiecare…” 

Dna Nae:…..,,exact, dar la următoarele rectificări cu certitudine vom aloca…” 
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Dl Primar:…..,,toţi de aici ne gândim că avem nevoie de acest sistem video, de acest sistem 

de alarmă dar trebuie spus că este prins în bunuri şi servicii şi în momentul în care avem devize, 

acţionăm, dacă aloc 2000 de lei şi am nevoie de 4000 lei, cum facem? daţi-ne o soluţie, cum facem? 

dacă este o urgenţă şi vine la noi de fiecare data are acceptul să facă urgenţa respective, cum a fost 

la Bănulescu unde este nevoie de central, până acum nu am putut să luăm că nu aveam buget, le-am 

spus să mai stea până mâine şi apoi să ia… vreţi să le prindem pe toate pe primărie şi facem 

centralizat?…” 

Dna Luca:…..,,intrăm pe unităţi şi le suplimentăm…” 

Dl Primar:…..,,păi nu ai cum, asta vă spun, este pe bunuri şi servicii, spune-ţi doamna 

director…” 

Dna Nae:…..,,da, aşa e, doamna spune de suplimentare, astăzi nu putem face suplimentare, 

sub nici o formă…” 

Dl Chiriţă:…..,,este posibil să nu fie pe bunuri şi servicii, dacă costă mai mult intrăm deja pe 

cheltuieli de capital…” 

Dna Nae:…..,,dar majoritatea au sisteme, eu nu cred că nu există acest sistem…” 

Dl Primar:…..,,de asta spun eu că trebuie făcută o evaluare…” 

Dl Chiriţă:…..,,o reparaţie sau o extindere este altceva…” 

Dl Primar:…..,,astăzi la ora 15 noi am vorbit cu toţi directorii şi avem întâlnire şi mâine cu 

ei, trebuie să facem discuţia cu ce investiţii or să aibă pe PNRR, pe fiecare şcoală, astăzi la întâlnire 

nu aveau o evaluare concretă, spuneau doar că nu le merg 5 camere, să zicem, unul nu are sistem de 

loc, am înţeles că sunt 10 locaţii care nu au deloc, nu am stabilit nimic pentru că nu aveau devize, 

când o să aibă pot să-şi achiziţioneze pe bunuri şi servicii, dacă depăşesc se urmează procedura şi 

completăm alocarea, mai mult decât atât discuţia clară a fost că vor să renunţe la paza de noapte şi 

avem nevoie de ssistemul de alarmă şi sistemul video de supraveghere…” 

Dna Luca:…..,,vor face economie şi de acolo…” 

Dl Primar:…..,,da, dar cum prindem în buget aceste amendamente? spuneţi, doamna 

director…” 

Dna Nae:…..,,păi cum vă spuneam mai devreme, mâine la comunicarea bugetului le voi 

spune să facă demersurile necesare pentru achiziţionarea sistemelor dar după ce au şi un deviz, 

bănuiesc că unele au, altele nu au …” 

Dl Chiriţă:…..,,propunerea mea, dacă doriţi o putem şi supune la vot sau nu, ideea este în 

felul următor, ca să puteţi obţine nişte soluţii economice mai rezonabile la o companie care face 

treaba asta, trebuie făcută o evaluare la nivel de toate instituţiile ca să vedem despre ce este vorba, 

cu devize pe fiecare în parte…” 

Dna Nae:…..,,asta cu certitudine se va face …” 

Dl Chiriţă:…..,,poate cu un acord cadru eşalonat pe 1 an sau 2, asta dacă nu sunt bani să faci 

tot deodată…” 

Dna Nae:…..,,da, să facă Primăria toată lucrarea …” 

Dl Chiriţă:…..,,pentru că s-ar putea ca acelaşi sistem de supraveghere la un liceu să coste un 

leu şi la celălalt 2 lei şi ce te faci atunci că un director de şcoală, fiind profesor, habar nu are, vine 

unul îi aruncă oferta în faţă şi el zice că e bine pentru că nu are el de unde să ştie că e bine sau e 

rău…” 

Dl Primar:…..,,deci vom prindem o poziţie în buget, achiziţionare sisteme video pentru toate 

unităţile de învăţământ şi refacere a acestui sistem, vedem cum o îmbrăcăm acolo, prindem o sumă 

ca să fie şi după aceea, în funcţie de evaluare, la următoarea rectifcare, şi e bună ideea domnului 

consilier, găsim pe cineva să facem un contract multianual, începem de anul acesta şi punem cum se 

pune …” 

Dl Chiriţă:…..,,prioritizate într-un fel, începem cu unitatea unde nu are deloc şi le iei într-o 

ordine…” 

Dl Primar:…..,,deci prinde 50 000 lei şi vedem, tot avem mentenanţa cu camerele video, 

poate vorbim să se ducă peste tot să vedem ce înseamnă…” 

Dl Chiriţă:…..,,v-aş propune să trimiteţi şi un specialist de la Primărie când se fac devizele 

pentru că ele se mai fac şi într-un fel anume, tinde să se mai exagereze pe undeva şi atunci să fie 

cineva care ponderează…” 

Dl Aldea:…..,,doamna Luca, este ok aşa? mai votăm amendamentele?…” 
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Dna Luca:…..,,faceţi şi pentru sistemele de alarmă acelaşi lucru…” 

Dl Chiriţă:…..,,pot fi prinse în acelaşi contract…” 

Dl Primar:…..,,le punem în aceiaşi poziţie bugetară…” 

Dl Aldea:…..,,continuăm sau vă retrageţi amendamentele?…” 

Dna Luca:…..,,nu pot să le retrag pentru că nu sunt mandatată să fac asta…” 

Dl Chiriţă:…..,,păi dacă se prind aici, doamnă…” 

Dna Luca:…..,,păi nu sunt numai acestea, domnule consilier, mai sunt şi altele…” 

Dl Aldea:…..,,continuăm cu amendamentele…” 

Supus la vot amendamentul pentru Colegiul Economic este votat cu 9 voturi pentru (dna 

Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dna Luca, dl Chiriţă, dl Sârzea, dl Ivanciu şi dl Călin) şi 11 

voturi împotrivă. Dl Mirescu nu participă la vot. 

Supus la vot amendamentul pentru Şcoala generală Mihai Viteazul este votat cu 10 voturi 

pentru (dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Chiriţă, dl Sârzea, dl 

Ivanciu şi dl Călin) şi 11 voturi împotrivă. 

Supus la vot amendamentul pentru Liceul Tehnologic Transporturi Auto este votat cu 10 

voturi pentru (dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Chiriţă, dl 

Sârzea, dl Ivanciu şi dl Călin) şi 11 voturi împotrivă. 

Dl Primar:…..,,am discutat cu domnul director şi am căzut de acord ca acolo unde au asfalt 

poate putem face un teren sintetic…” 

Dna Luca:…..,,dar am înţeles de la dumnealui că s-au cheltuit nişte bani anul trecut pentru 

proiect tehnic…” 

Dl Primar:…..,,nu au făcut nimic, dacă au cheltuit, au cheltuit ei, pe noi nu ne-au anunţat, 

ştiţi ceva, doamna Nae…” 

Dna Nae:…..,,nu…” 

Supus la vot amendamentul pentru Şcoala Generală Constantin Brâncoveanu este votat cu 10 

voturi pentru (dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Chiriţă, dl 

Sârzea, dl Ivanciu şi dl Călin) şi 11 voturi împotrivă, din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Dl Primar:…..,,vreau să vă spun că la tot ce s-a depus aici nu avem deviz, nu ştim câţi bani 

trebuie, sumele au fost date aşa, ca să dăm…” 

Supus la vot amendamentul pentru Colegiul Ştefan Bănulescu este votat cu 10 voturi pentru 

(dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Chiriţă, dl Sârzea, dl Ivanciu 

şi dl Călin) şi 11 voturi împotrivă, din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp/SMS/telefon. 

Supus la vot amendamentul pentru Şcoala Nicolae Titulescu este votat cu 8 voturi pentru 

(dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Ivanciu şi dl Călin), 2 

abţineri (dl Sârzea şi dl Chiriţă) şi 11 voturi împotrivă, din 21 voturi exprimate în sală şi transmise 

pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Supus la vot amendamentul pentru Colegiul Agricol Sandu Aldea este votat cu 8 voturi 

pentru (dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Ivanciu şi dl Călin), 2 

abţineri (dl Sârzea şi dl Chiriţă) şi 11 voturi împotrivă, din 21 voturi exprimate în sală şi transmise 

pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Supus la vot amendamentul pentru Grădiniţa Voinicel este votat cu 8 voturi pentru (dna 

Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Ivanciu şi dl Călin), 2 abţineri (dl 

Sârzea şi dl Chiriţă) şi 11 voturi împotrivă, din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp/SMS/telefon. 

Dl Primar:…..,,hai să vă spun şi despre Voinicel, deşi le ploua pe la coş, să zicem, şi mi-au 

cerut foişor anul trecut în toamnă, a cui este vina?…” 

Dl Mirescu:…..,,păi şi se exclude foişorul pentru acoperiş?…” 

Dl Primar:…..,,nu este vorba de eclus, este vorba de prioritizare…” 

Dl Chiriţă:…..,,aici cam aşa e, îţi plouă în casă şi tu îţi faci foişor…” 

Dl Primar:…..,,la şcoala 9 plouă şi face gard şi au rămas şi cu bani neconsumaţi…” 

Dl Mirescu:…..,,pe principiul acesta nu ne mai trebuie grădină zoologică, nu ne mai trebuie 

parcuri…” 

Dl Primar:…..,,eee, asta este părerea dumneavoastră, noi spunem de priorităţi…” 
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Dl Mirescu:…..,,îmi daţi voie să am şi eu părerea mea…” 

Supus la vot amendamentul pentru Liceul Danubius este votat cu 7 voturi pentru (dna 

Enache, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Ivanciu şi dl Călin), 2 abţineri (dl Sârzea şi dl 

Chiriţă) şi 11 voturi împotrivă. Doamna Croitoru nu participă la vot. 

Supus la vot amendamentul pentru Grădiniţa Amicii este votat cu 8 voturi pentru (dna 

Enache, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dna Croitoru, dl Ivanciu şi dl Călin), 2 abţineri (dl 

Sârzea şi dl Chiriţă) şi 11 voturi împotrivă, din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp/SMS/telefon.  

Dl Aldea:…..,,domnule Mirescu, vă ascultăm amendamentele…” 

Dl Mirescu:…..,,fac parte din consiliul de administraşie la Colegiul economic, am depus şi 

eu acelaşi amendament cu grupul PNL, reparaţii acoperiş 75 234 lei, sunt bani prinşi în bugetul pe 

care l-au prezentat în consiliul de administraţie din luna decembrie, al doilea amendament este tot 

pentru Colegiul economic – 150 000 lei pentru renovarea sălii de sport, de fapt sala de sport este tot 

o clasă dar unde este o grămadă de mucegai…” 

Dl Primar:…..,,nu avem deviz, am vorbit astăzi cu doamna director…” 

Dl Mirescu:…..,,amendamentul meu este o sumă de 150 000 prinsă de asemenea în bugetul 

prezentat în consiliul de administraţie din decembrie, noi consilierii nu putem face devize, spunem 

nişte sume şi vedem dacă colegii consilieri le vor aproba sau nu, al treilea amendament este reluarea 

unui amendament pe care l-am făcut şi anul trecut, este vorba despre 150 000 lei pentru 

achizişionare şi montare de camere de luat vederi la fiecare platformă de colectare selectivă din 

municipiu pentru a ne asigura că aceste platforme sunt folosite corespunzător, vă amintesc că avem 

prinşi şi în buget 800 şi ceva de mii pentru plata amenzii la Fondul de mediu pentru faptul că nu 

reciclăm cât trebuie, pentru faptul că cantitatea de deşeuri care ajunge la groapa de gunoi este foarte 

mare, acestea sunt cele 3 amendamente pe care vă rog să le supuneţi la vot …” 

Supus la vot amendamentul pentru reparaţii acoperiş Colegiul economic – 75 234 lei, este 

votat cu 9 voturi pentru (dl Sârzea, dl Chiriţă, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, 

dl Ivanciu şi dl Călin) şi 11 voturi împotrivă, din 20 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul 

de WhatsApp/SMS/telefon. Dna Enache nu participă la vot. 

Supus la vot amendamentul pentru sala de sport corp B - Colegiul economic – 150 000 lei, 

este votat cu 9 voturi pentru (dl Sârzea, dl Chiriţă, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna 

Luca, dl Ivanciu şi dl Călin) şi 11 voturi împotrivă, din 20 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. Dna Enache nu participă la vot. 

Dl Mirescu:…..,,înţeleg că lipsa devizului este problema …” 

Dl Dincă:…..,,aici aş vrea să intervin dacă-mi permiteţi, cu ocazia asta să ne spună domnul 

Primar despre baza sportivă Navrom …” 

Dl Primar:…..,,o predăm la judeţ…” 

Dl Dincă:…..,,acolo era o posibilitate, mai ales pentri Liceul Economic, fiind şi foarte 

apropape  …” 

Dl Primar:…..,,o vom preda la judeţ pentru modernizare…” 

Supus la vot amendamentul pentru montarea de camere de luat vederi la fiecare platformă de 

colectare selectivă – 150 000 lei, este votat cu 10 voturi pentru (dna Enache, dl Sârzea, dl Chiriţă, 

dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dl Ivanciu şi dl Călin) şi 11 voturi împotrivă, 
din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon.  

Dl Chiriţă:…..,,noi consilierii Pro România avem câteva propuneri pentru modificarea 

bugetului propus de dumneavoastră şi mă refer în primul rând la faptul că aţi prins în buget suma de 

150 000 lei pentru modernizarea sistemului de supraveghere video al oraşului care mie mi se pare o 

sumă total insuficientă pentru amploarea problemei despre care discutăm şi atunci propun suma de 1 

000 000 lei pentru asta dacă vreţi să facem cum trebuie …” 

Dl Primar:…..,,am zis să prindem 150 000 pentru că la ora aceasta nu avem o evaluare şi 

trebuie să luăm în calcul câte sisteme video punem pe strada Bucureşti în managementul de trafic, 

după aceea să continuăm cu zonele de intrare în oraş, să punem LPR – uri iar aşa cum ai spus mai 

devreme, putem face un contract multianual şi aş vrea să spun că cei 150 000 propuşi de domnul 

Mirescu sunt aşa, ca să punem o sumă deoarece ei nu ajung pentru toate platformele, avem 110 sau 

115 platforme…” 
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Dl Chiriţă:…..,,eu am mai vorbit cu oameni specializaţi şi mi-au spus că nu este novoie să 

avem reţea proprie pentru a folosi aceste camere ci putem utiliza un trafic de date de la un operator 

care are deja reţea …” 

Dl Primar:…..,,având în vedere discuţiile care s-au purtat deja, Flavius Fulga este aici? de ce 

nu este aici? să vină, sunaţi-l să vină să dea nişte explicaţii, mie mi s-a spus aşa, că cea mai 

securizată este prin fibră optică…” 

Dl Chiriţă:…..,,există fibră optică peste tot în oraş, există reţele care au fibră optică 

oriunde…” 

Dl Primar:…..,,nu au peste tot şi noi mai avem o problemă, anul acesta până nu terminăm 

sediul Poliţiei locale care este în zona 2 Moldoveni, zona Parcului Speranţei, unde trebuie să ne 

conectăm cu toate sistemele la serviciul lor de monitorizare, până nu terminăm sediul nu ne putem 

conecta, este de verificat, nu rămânem cu 150 000 pentru că un LPR din acesta anul trecut era vreo 

3500 fiabil, ca să te poată ajuta în parcuri…a venit Flavius, domnul consilier întreabă de ce nu ne 

putem conecta cu camerele noastre video la alţi operatori de date care au fibră optică proprie …” 

Dl Chiriţă:…..,,de ce trebuie să ne facem reţeaua noastră proprie care costă enorm de mult? 

există fibră optică peste tot şi ne putem folosi de ea…” 

Dl Fulga:…..,,adică să închiriem?…” 

Dl Chiriţă:…..,,da, mă gândesc că e mai ieftin…” 

Dl Fulga:…..,,pentru că nimeni nu poate să interfereze între cameră şi locul de stocare…” 

Dl Chiriţă:…..,,păi şi nu poate fi securuzată?…” 

Dl Fulga:…..,,nu, nu este ok…” 

Dl Chiriţă:…..,,mă îndoiesc că toate oraşele care au camere au reţeaua lor proprie de date…” 

Dl Fulga:…..,,ba da, au reţea…” 

Dl Chiriţă:…..,,putem semna un contract de confidenţialitate cu operatorul, care este 

problema? mulţumesc pentru răspuns, eu ştiu că se poate …” 

Dl Mirescu:…..,,cum să nu se poată? sunt şantiere care sunt supravegheate cu camere legate 

la reţeaua de internet …” 

Dl Chiriţă:…..,,eu am propus, dacă vreţi să o aprobaţi bine, dacă nu, prima solicitare aceasta 

este, să suplimentăm aici 1 000 000, a doua problemă, aţi prins în buget suma de 554 000 lei pentru 

modernizare Bazar Big, acesta, după câte ştiu eu nici nu este dat în folosinţă şi aţi prevăzut bani 

pentru modernizare…” 

Dl Primar:…..,,e prevederea veche şi este restul de executat şi sperăm ca la sfârşitul lui 

februarie să fie gata…” 

Dl Chiriţă:…..,,al treilea aspect, montare coşuri de gunoi, este o sumă infimă, este doar ca 

poziţie bugetară, propun alocarea a 200 000 lei pentru că după părerea mea sunt foarte puţine coşuri 

de gunoi în Călăraşi…” 

Dl Primar:…..,,noi am mai vorbit cu operatorul, a mai adus BRAI CATA…” 

Dl Chiriţă:…..,,pentru colectarea selectivă, unde suntem foarte deficitari, aţi propus suma de 

70 000 noi propunem 200 000…” 

Dl Primar:…..,,la ce vă referiţi?…” 

Dl Chiriţă:…..,,la containere pentru colectare selectivă…” 

Dl Primar:…..,,cele pe care le-am pus la 10 nivele? putem prinde acolo dar am luat un 

program pe AFM, am luat şi CAT pentru cele voluminoase, să le depună gratuit acolo şi insule 

ecologice în valoare de cât, domnule administrator?…” 

Dl Savu Ionuţ – administrator public municipiul Călăraşi:…..,,aproximativ 2,5 milioane de 

lei, sunt 50 de insule ecologice …” 

Dl Primar:…..,,sunt acele containere despre care vorbim…” 

Dl Savu Ionuţ – administrator public municipiul Călăraşi:…..,,deservesc colectarea selectivă 

în 5 fracţii …” 

Dl Primar:…..,,am câştigat urmează să semnăm săptămâna viitoare…” 

Dl Mirescu:…..,,ce înseamnă insulă ecologică?…” 

Dl Primar:…..,,5 tipuri de containere, în genul celor de la 10 nivele…” 

Dl Mirescu:…..,,şi cum asiguraşi faptul că oamenii se vor conforma?…” 



 8 

Dl Primar:…..,,să ştiţi că operatorul ne-a informat că la 10 nivele populaţia s-a conformat şi 

pentru că nu poate introduce punga prea mare acolo, bagă ceea ce trebuie pentru că orificiile nu 

permit…” 

Dl Mirescu:…..,,mă refer la faptul că vor băga sticlă la plastic…” 

Dl Primar:…..,,în timp o să punem camere video, dacă asta vreţi să zic…” 

Dl Mirescu:…..,,păi nu dar cred că aceasta este singura soluţie pentru că noi avem containere 

de colectare selectivă de foarte mulţi ani la Călăraşi…” 

Dl Primar:…..,,spuneţi, domnule administrator, ştiţi mai multe decât mine în legătură cu 

acest proiect…” 

Dl Savu Ionuţ – administrator public municipiul Călăraşi:…..,,domnul consilier se grăbeşte 

un pic, aceste insule vor fi îngrădite şi fiecare va desrvi 200 de familii, fiecare familie va avea o 

cartelă de acces, se vor scana deşeurile ce vor fi duse acolo şi se va deschide automat doar pubela 

care trebuie …” 

Dl Mirescu:…..,,exact asta întrebam…” 

Dl Chiriţă:…..,,ok, asta să zicem că este rezolvată…” 

Dl Primar:…..,,păi este în acelaşi context…” 

Dl Chiriţă:…..,,ok, noi am propune şi o sumă de 50.000 pentru un program de informare şi 

conştientizare a populaţiei privind reciclarea …” 

Dl Primar:…..,,putem să prindem pentru că oricum avem discuţii ci ADI…” 

Dl Coman:…..,,avem sumă la ADI pe care putem să o folosim în acest scop…” 

Dl Primar:…..,,da, avem un program cu ADI ECOMANAGEMENT SALUBRIS, cred că 

undeva la 150 000 – 200 000, trebuie să venim cu un program clar, să spunem ceea ce ne dorim dar 

putem să prindem şi la noi…” 

Dl Savu Ionuţ – administrator public municipiul Călăraşi:…..,,la programul cu insulele 

ecologice avem şi componenta de promovare…” 

Dl Chiriţă:…..,,dacă sunt prinşi bani în bugetul proiectului este foarte bine…” 

Se supune la vot amendamentul domnului Chiriţă – alocare 1 000 000 lei la sistemul de 

supraveghere care este votat cu 10 voturi pentru (dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Dincă, dl 

Mirescu, dna Luca, dl Chiriţă, dl Sârzea, dl Ivanciu şi dl Călin) şi 11 voturi împotrivă, din 21 voturi 

exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Se supune la vot amendamentul domnului Chiriţă – alocare 200 000 lei pentru montare 

coşuri de gunoi care este votat cu 16 voturi pentru, din 16 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Dl Mirescu:…..,,200 000 pentru coşuri de gunoi da şi 150 000 pentru reparare sală de sport 

la Colegiul economic, nu, aşa am înţeles eu, e corect? …” 

Dl Chiriţă:…..,,coşurile de gunoi desrvesc mult mai multă populaţie…” 

Dl Mirescu:…..,,ok …” 

Dl Aldea:…..,,să trecem la votul bugetului de venituri şi cheltuieli al municipiului Călăraşi 

pe capitole…” 

 -  se aprobă capitolul 51.02 - Autorităţi executive, pe subcapitole, paragrafe, titluri, articole 

şi alineate în sumă de  25.135  mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 51.02. este aprobat cu 14 voturi pentru şi 7 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă capitolul 54.02 - Alte servicii publice generale pe subcapitole, paragrafe, titluri, 

articole şi alineate, în sumă de 3.595 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 54.02. este aprobat cu 14 voturi pentru şi 6 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp/SMS/telefon. 

Dl Niţă nu participă la vot. 

- se aprobă capitolul 55.02 - pentru plata dobânzilor aferente imprumuturilor bancare, în 

sumă de 12.000 mii lei. 

Capitolul 55.02. este aprobat cu 14 voturi pentru şi 7 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 
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-  se aprobă capitolul 61.02 - Ordine publică şi siguranţă naţionala pe subcapitole, paragrafe, 

titluri, articole şi alineate, în sumă de 7.880 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 61.02. este aprobat cu 14 voturi pentru şi 7 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

-  se aprobă capitolul 65.02 - Învăţământ pe instituţii de învăţămant preuniversitar de stat şi  

pe subcapitole, paragrafe, titluri, articole şi alineate, în suma de 18.027 mii lei, aşa cum se prezintă 

în Anexa nr. 1 la prezenta: 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 1 Ţara Copilăriei – 20 voturi pentru din 20 voturi 

exprimate – dl Călin nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 2 Rostogol - 20 voturi pentru din 20 de voturi 

exprimate – dl Buzoianu nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 3 Amicii - 20 voturi pentru din 20 voturi exprimate – dl 

Aldea nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 4 Step by step - 20 voturi pentru din 20 voturi 

exprimate – dl Călin nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 5 Aricel - 20 voturi pentru din 20 voturi exprimate – dl 

Chiriţă nu participă la vot. 

- Gimnaziul Carol I - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dl Mirescu şi dl Niţă nu 

participă la vot. 

- Şcoala gimnazială nr. 5 Nicolae Titulescu - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dl 

Stoian, dl Niţă nu participă la vot. 

- Şcoala gimnazială nr. 8 Mircea Vodă - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dl 

Sârzea, dna Croitoru nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program prelungit nr. 9 Voinicel - 20 voturi pentru din 20 de voturi 

exprimate – dl Chiriţă nu participă la vot. 

- Şcoala gimnaziala nr. 9 Constantin Brâncoveanu - 19 voturi pentru din 19 voturi 

exprimate – dl Dinu şi dna Luca nu participă la vot. 

- Şcoala cu clasele I-VIII  Mihai Viteazul - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dl 

Mirescu, dna Raiu nu participă la vot. 

- Şcoala gimnazială nr. 11 Tudor Vladimirescu - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate –

dna Croitoru, dna Georgescu nu participă la vot. 

- Colegiul Agricol Sandu Aldea - 20 voturi pentru din 20 voturi exprimate – dna Filimon nu 

participă la vot. 

- Grup Şcolar Transporturi Auto - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dna Georgescu 

şi dl Muşat nu participă la vot. 

- Liceul Pedagogic Ştefan Bănulescu - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dl Chiriţă 

şi dna Luca nu participă la vot. 

- Liceul Danubius - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dl Stoian, dl Niţă, dl Călin nu 

participă la vot. 

- Colegiul Economic - 18 voturi pentru din 18 voturi exprimate – dna Enache, dl Mirescu, 

dna Raiu nu participă la vot. 

- Liceul Teoretic Mihai Eminescu - 17 voturi pentru din 17 voturi exprimate – dl Dinu, dl 

Aldea, dl Buzoianu şi dl Stoian nu participă la vot. 

- Colegiul Naţional Barbu Ştirbei - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dna Croitoru, 

dl Dincă nu participă la vot. 

- Grup Şcolar Dan Mateescu - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dna Enache şi dl 

Sbârcea nu participă la vot. 

- Grădiniţa cu program normal Prâslea Călăraşi – 20 voturi pentru din 20 voturi exprimate 

– dl Sârzea nu participă la vot. 

- Şcoala Postliceală Sanitară Pompei Samarian Călăraşi - 20 voturi pentru din 20 voturi 

exprimate – dna Georgescu nu participă la vot. 

- Clubul Sportiv Şcolar Călăraşi - 19 voturi pentru din 19 voturi exprimate – dna Filimon, dl 

Aldea nu participă la vot. 
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- Palatul Copiilor Călăraşi - 20 voturi pentru din 20 voturi exprimate – dna Georgescu nu 

participă la vot. 

- Şcoala Helikon Călăraşi - 20 voturi pentru din 20 voturi exprimate – dna Georgescu nu 

participă la vot.  

- Grădiniţa cu program normal şi prelungit Ciufulici - 20 voturi pentru din 20 voturi 

exprimate – dl Sârzea nu participă la vot. 

 

Capitolul 65.02 este aprobat cu 13 voturi pentru şi 7 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Domnul Stoian nu participă la vot. 

-  se aprobă suma de 1.882 mii lei la capitolul 66.02 - Sănătate, pe subcapitole, paragrafe, 

titluri, articole şi alineate aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 66.02 este aprobat cu 14 voturi pentru şi 6 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp/SMS/telefon. 

Dl Dincă este ieşit din sală. 

- se aprobă capitolul 67.02 - Cultură, recreere şi  religie pe subcapitole, paragrafe, titluri, 

articole şi alineate, în sumă de 13.650 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 67.02 este aprobat cu 14 voturi pentru şi 6 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp/SMS/telefon. 

Dl Dincă este ieşit din sală. 

- se aprobă capitolul 68.02 - Asigurări şi asistenţă socială, pe subunităţi, subcapitole, 

paragrafe, titluri, articole şi alineate, în suma de 36.703 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la 

prezenta. 

Capitolul 68.02 este aprobat cu 14 voturi pentru şi 7 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă capitolul 70.02 - Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică, pe subcapitole, 

paragrafe, titluri, articole şi alineate, proiecte, în sumă de 28.367 mii lei, aşa cum se prezintă în 

Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 70.02 este aprobat cu 14 voturi pentru şi 7 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă capitolul 74.02 - Protecţia mediului, pe subcapitole, paragrafe, titluri, articole şi 

alineate, împreună cu amendamentele, în sumă de 21.681 mii lei, aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 

la prezenta. 

Capitolul 74.02 este aprobat cu 14 voturi pentru şi 7 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă capitolul 84.02 - Transporturi, pe subcapitole, paragrafe, titluri, articole şi 

alineate, proiecte, în sumă de 18.963 mii lei aşa cum se prezintă în Anexa nr. 1 la prezenta. 

Capitolul 84.02 este aprobat cu 14 voturi pentru şi 7 abţineri (dna Enache, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă Anexa nr. 2 - Programul investiţiilor publice pe anul 2023, în suma totală de 

88.691 mii lei, finanţat astfel:  

a) din  bugetul local – venituri proprii, suma de 13.564 mii lei; 

b) din excedentul bugetar al anului 2022 suma de 5.394 mii lei; 

c) diferenta de 69.733 mii lei din împrumutul contractat la BCR (46.951 mii lei) şi 

UniCredit (22.782 mii lei). 

Anexa nr. 2 este aprobată cu 11 voturi pentru, 1 vot împotrivă (dl Dincă) şi 8 abţineri (dl 

Mirescu, dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 

voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 
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- se aprobă Anexa nr. 3, adică bugetul propriu al municipiului, pe cele două secţiuni: 

secţiunea funcţionare şi secţiunea dezvoltare. 

Anexa nr. 3 este aprobată cu 13 voturi pentru şi 8 abţineri (dl Mirescu, dna Enache, dna 

Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi 

transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă Anexa nr. 4, respectiv veniturile bugetului propriu al municipiului pe anul 2023, 

în sumă de 187.833 mii lei, precum şi cele estimate pentru anii 2024-2026; 

Anexa nr. 4 este aprobată cu 13 voturi pentru, 2 voturi împotrivă (dna Luca şi dl Dincă) şi 6 

abţineri (dl Mirescu, dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu), din 21 voturi 

exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă Anexa nr. 5, respectiv Bugetul instituţiilor finanţate integral sau parţial din 

venituri proprii şi subventii de la bugetul local pe anul 2023, secţiunea functionare, pe capitole, 

subcapitole, paragrafe, titluri, articole şi alineate, trimestre, în sumă de 3.160 mii lei, atât la partea 

de venituri cât şi la cea de cheltuieli, precum şi estimările pe perioada anilor  2024-2026, aşa cum 

sunt prezentate în Anexa nr. 5 la prezenta şi subanexele aferente. 

Anexa nr. 5 este aprobată cu 13 voturi pentru şi 8 abţineri (dl Mirescu, dna Enache, dna 

Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi 

transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă Anexa nr. 6, respectiv Bugetul creditelor interne, pe capitole, subcapitole, 

paragrafe, titluri, articole şi alineate, trimestre, în suma de 69.733 mii lei; 

Anexa nr. 6 este aprobată cu 11 voturi pentru şi 10 abţineri (dl Mirescu, dl Chiriţă, dl Sârzea, 

dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi 

exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă Programul achiziţiilor publice al municipiului Călăraşi pe anul 2023, Anexa nr. 7 

la prezenta; 

Anexa nr. 7 este aprobată cu 13 voturi pentru şi 8 abţineri (dl Mirescu, dna Enache, dna 

Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi 

transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

- se aprobă numărul de personal şi fondul de salarii pe anul 2022, al U.A.T. - Municipiul 

Călăraşi, conform Anexei nr. 8 la prezenta. 

Anexa nr. 8 este aprobată cu 13 voturi pentru şi 8 abţineri (dl Mirescu, dna Enache, dna 

Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în sală şi 

transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Anexa nr. 1.1 în suma de 193.277 mii lei reprezintă bugetul propriu al municipiului Călăraşi 

pe anul 2023 rezultat după includerea excedentului bugetar al anului 2022, în suma de 5.394 mii lei; 

Anexa nr. 1.1 este aprobată cu 13 voturi pentru, 1 vot împotrivă (dl Mirescu) şi 7 abţineri 

(dna Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi 

exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Se aprobă astfel bugetul propriu al municipiului Călăraşi pe capitole, subcapitole, paragrafe, 

titluri, articole şi alineate, trimestre, SECŢIUNEA FUNCŢIONARE, astfel: 

- venituri proprii+subvenţii+TVA - 187.883 mii lei 

- cheltuieli 174.319 mii lei 

- rezultă un excedent al secţiunii de funcţionare 13.564 mii lei 

SECŢIUNEA DEZVOLTARE, astfel:       

- venituri vărsăminte din secţiunea funcţionare 13.564 mii lei  

- venituri din excedentul bugetar al anului 2022 5.394 mii lei 

- cheltuieli 18.958 mii lei. 

Supus la vot este aprobat 13 voturi pentru, 1 vot împotrivă (dl Mirescu) şi 7 abţineri (dna 

Enache, dna Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Ivanciu, dna Luca şi dl Dincă), din 21 voturi exprimate în 

sală şi transmise pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

Dna Luca:…..,,domnule Preşedinte, vă rog mult să-mi daţi un pic uvântul dacă se poate, 

înainte de a vota bugetul în întregul său, să exprim audienţei şi dumneavoastră în primul rând, de ce 

consilierii PNL vor vota împotriva acestui buget. În primul rând, noi v-am solicitat de foarte multe 

ori ca acest buget să fie însoţit şi de documente justificative ceea ce nu se întâmplă, am intrat şi pe 
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site-urile altor UAT –uri, atât din judeţul Călăraşi cât şi din ţară şi bugetul este însoţit de documente 

justificative …” 

Dna Nae:…..,,am două bibliorafturi, doamnă …” 

Dna Luca:…..,,doamnă, eu vă spun ce există pe site şi ce există pe site-urile UAT – urilor, 

există solicitările subordonatelor, există bugetul necesar pe fiecare instituţie defalcat pe fiecare 

categorie de cheltuială, nu ca la noi bunuri şi servicii şi habar nu avem ce înseamnă cum a fost şi cu 

şcolile acum pentru că este foarte probabil ca eu să fi solicitat o chestiune care deja era prinsă în 

bunuri şi servicii …” 

Dna Nae:…..,,din 26 de când vi s-a dat materialul puteaţi să solicitaţi, doamnă …” 

Dl Primar:…..,,nu vor să voteze bugetul, au venit cu un catalog de amendamente, le-am 

trecut dar oricum ei nu voiau să voteze bugetul, ce nu este clar? anul trecut la fel au făcut, s-au jucat 

cu amendamentele şi la final nu au votat …” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, mă lăsaţi şi pe mine să spun ce am de spus? …” 

Dl Primar:…..,,ce să ne mai spuneţi, doamnă? …” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, bugetul acestui municipiu se votează permanent în şedinţe 

extraordinare …” 

Dl Primar:…..,,v-aţi jucat cu materialele şi acum nu votaţi …” 

Dna Luca:…..,,ne-aţi dat materialele cu 3 zile înainte, şi cu sâmbătă şi duminică…” 

Dl Primar:…..,,puteţi să spuneţi orice pentru că oricum sunteţi împotrivă …” 

Dna Luca:…..,,vă rog frumos lăsaţi-mă să spun…” 

Dl Mirescu:…..,,domnule Preşedinte, domnul Primar nu are voie să certe consilierii în 

şedinţa de consiliu…” 

Dl Aldea:…..,,dar nu îi ceartă, le răspunde…” 

Dl Primar:…..,,domnule consilier, le răspund …” 

Dl Dincă:…..,,credeţi că era aşa greu să dea nişte explicaţii? sunt multe capitole şi 

subcapitole care puteau primi nişte explicaţii …” 

Dna Luca:…..,,uitaţi-vă la alte UAT – uri, au toate documentele justificative …” 

Dl Primar:…..,,nu avem timp doamnă să ne uităm la alte UAT – uri, uitaţi-vă 

dumneavoastră…” 

Dna Luca:…..,,au bugetele subordonatelor şi ale departamentelor, au statul de funcţii cu 

cheltuiala salarială pentru anul respectiv, credeţi că aş putea să expun lucrurile acestea dacă nu sunt 

reale, intraţi pe site-urile celorlalte UAT-uri, avem 30% cheltuieli neeligibile pe care le plătim din 

împrumut, s-a îndatorat acest municipiu foarte mult, plătim 12 milioane pe an numai dobândă …” 

Dl Primar:…..,,explicaţi, doamna director…” 

Dna Luca:…..,,ce să mai explice …” 

Dl Primar:…..,,aşteptaţi doamnă…” 

Dna Nae:…..,,vreau să-mi spună doamna ce hârtie trebuia să aibă şi de ce în aceste 5 zile nu 

le-a solicitat …” 

Dna Luca:…..,,doamna director, am primit vineri materialele pe email, la ora 13, a fost 

sâmbătă, duminică, abia ieri am avut şi noi timp să le studiem …” 

Dna Nae:…..,,vineri, nu joi? …” 

Dna Luca:…..,,vineri, doamna, şi vă mai spun ceva, acest buget trebuia discutat ăn şedinţă 

ordinară nu extraordinară, aşa cum se face de atâţia ani, puteam să discutăm, veneam, ne îmtâlneam 

cu domnul Primar…” 

Dna Nae:…..,,depăşeam prevederile legale, doamnă …” 

Dna Luca:…..,,ştiu, doamnă, dar în fiecare an numai în extraordinare? am avut şedinţa 

ordinară acum 5 zile, ne puteam întâlni cu domnul Primar, cu dumneavoastră ca să facem un buget 

aşa cum trebuie…” 

Dl Chiriţă:…..,,dacă-mi permiteţi, fără nici un fel de patimă, bugetul este un aspect extrem 

de important pentru municipiu, problema cea mai gravă, din punctul meu de vedere, este că nu 

trataţi cu seriozitate această şedinţă fie ea ordinară, extraordinară, nu are importanţă, nu o trataţi cu 

seriozitate atât dumneavoastră ca şi executiv cât şi o parte din colegii noştri din consiliu local care 

nu dau 2 bani pe ce se întâmplă pe aici, acesta este adevărul şi aş vrea să vă rog ca măcar de acum 

încolo cât mai avem din mandatul acesta, 1 an şi jumătate, hai să tratăm cu seriozitate, să ne 

aplecăm asupra problemelor de aici, ce era dacă ne întâlneam un sfert de oră şi discutam câteva 
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aspecte să nu fie nevoie să bâjbâim pe aici, să ne certăm, sau să ne chemaţi înainte de şedinţă, 

domnule Primar pentru că până la urmă este atributul dumneavoastră, fiecare partid să-şi delege un 

lider cu care să discutaţi un pic problemele acestea şi când veneam aici lucrurile erau clare, în 

beneficiul tuturor, nu avem noi probleme personale că de ce nu m-a chemat pe mine nu ştiu cine să 

stea de vorbă cu mine, nu, problema este să facem nişte lucruri cum trebuie pentru că oamenii ne-au 

ales să fim aici, trebuie să fim şi noi consultaţi în problemele care privesc bunul mers al oraşului. 

Mai mult decât atât, consultarea publică a fost ceva formal şi ştiţi foarte bine pentru că nu cred că aţi 

primit vreo propunere din partea cuiva, a unui cetăţean, a unui om de afaceri şi aşa mai departe, 

aceasta este rugămintea noastră, noi, cei 2 consilieri Pro România, o să votăm bugetul astăzi, nu cu 

toată convingerea şi cu toată inima pentru că într-adevăr, îndatorarea municipiului este excesivă în 

momentul de faţă, dar o să-l votăm pentru că sunt proiecte care trebuie să meargă înainte, sunt 

foarte multe proiecte începute care, fără să fie aprobat bugetul, vor avea de suferit, sunt şcoli care au 

nevoie de buget începând de mâine ca să instaleze centrala termică, despre asta vorbim, dacă ne-am 

opune la buget astăzi ar însemna că punem frână unor proiecte care sunt în derulare şi pentru asta o 

să votăm favorabil astăzi dar nu cu toată inima şi cu toată conştiinţa împăcată pentru că nu aţi făcut 

lucrurile aşa cum trebuie şi în timpul util …” 

Dl Mirescu:…..,,şi eu vreau să spun ceva apropos de seriozitatea cu care consilierii tratează 

aceste şedinţe, practici de felul ,,votez împotriva amendamentelor PNL, Pro România, USR, fără ca 

măcar să ştie care sunt acelea, sunt tot un exemplu de lipsă de interes şi de respect pentru colegii 

consilieri care se chinuie să scrie amendamentele acelea şi se informează, şi se documentează  …” 

 

SE APROBĂ BUGETUL PROPRIU DE VENITURI ŞI CHELTUIELI AL 

MUNICIPIULUI  CĂLĂRAŞI ŞI ANEXELE AFERENTE, DUPĂ  CE A FOST VOTAT PE 

SECTIUNI - FUNCŢIONARE ŞI DEZVOLTARE, PE CAPITOLE, SUBCAPITOLE, TITLURI, 

ARTICOLE, ALINEATE, TRIMESTRE  ŞI ANEXE, PE ANUL 2023, PRECUM ŞI 

ESTIMĂRILE PENTRU ANII 2024-2026. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 13 voturi pentru (dna Georgescu, dna 

Filimon, dna Raiu, dl Muşat, dl Dinu, dl Stoian, dl Aldea, dl Sbârcea, dl Dragu, dl Buzoianu, dl 

Coman, dl Sârzea şi dl Chiriţă) şi 7 voturi împotrivă (dl Călin, dl Ivanciu, dna Croitoru, dna Enache, 

dna Luca, dl Dincă şi dl Mirescu), din 20 exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp/SMS/telefon.  

Domnul Niţă nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

Dl Chiriţă:…..,,scuze, mai am o întrebare, avizul comisiei de buget a fost favorabil sau 

nefavorabil? nu am înţeles…” 

Dna Georgescu:…..,,nefavorabil…” 

 

 

PUNCTUL 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea protocoalelor de colaborare încheiate 

între Ministerul Muncii și Solidarității Sociale şi UAT MUNICIPIUL CĂLĂRAŞI pentru 

implementarea proiectului ,,HUB de Servicii MMSS-SII MMSS” COD MYSMIS 130963. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi transmise 

pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 

 

 

PUNCTUL 3 - Proiect de hotărâre privind exprimarea acordului Consiliului Local al 

municipiului Călărași în vederea încheierii unui contract de parteneriat în scopul înfiinţării unui 

consorţiu pentru învăţământul dual integrat - Centru de expertiză în regiunea Sud Muntenia. 

Dl Mirescu:…..,,este un proiect de hotărâre care ne-a fost transmis cu jumătate de oră înainte 

de şedinţă, nu ştiu exact despre ce este vorba aici, este un domeniu care chiar mă interesează, dacă 

poate cineva să spună câteva cuvinte. ce votăm noi aici  …” 

Dl Primar:…..,,este un parteneriat între Consiliul Judeţean Călăraşi, Consiliul Judeţean 

Giurgiu, toate aceste entităţi, pentru ceea ce priveşte învăţământul dual, lider va fii Giurgiu, va face 

un centru de învăţământ, având în vedere că avem învăţământ dual la Liceul Dan Mateescu intrăm  
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în acest program, nu ne costă nimic, suntem doar parteneri şi copiii de la Liceul Dan Mateescu vor 

merge în acest centru …” 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre.  

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi transmise 

pe grupul de WhatsApp/SMS/telefon. 
 

          

           Punctele înscrise pe ordinea de zi fiind epuizate, preşedintele de şedinţă declară închisă 

şedinţa. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal care se completează cu înregistrare 

audio – video. 

 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

CONSILIER 

ALDEA STELIAN EMANUEL 

 

 

 

 

 

                                                                          SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI, 
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